
Skolebestyrelsesmøde – Sejs Skole torsdag den 

19.06.2025 klokken 18.00-22.00 

Mødet afholdes i mødelokalet ved kontoret  
 

Kommende mødedatoer: 19.6. 

Afbud: Anne, Jesper 

 

Dagsorden 
 

1. Orientering i øvrigt 

 

a) Skoleledelsen  

Vi er i gang med at ansætte en pædagogisk leder. Der var 12 som søgte stillingen. 

Der blev indkaldt tre til samtale, og der er sendt to videre til anden runden d. 

25.juni. Processen i ansættelsesudvalget, som bestod af 14 personer, var god og 

konstruktiv. 

 

Der skal fortsat afsøges muligheden for at ansætte en 4.pædagogisk leder på sigt. 

 

Skoleårets planlægning er i gang. Der skal ikke være ansættelser på nuværende 

tidspunkt. 

 

Tirsdag var der besøg af de kommende 97 0.klasseselever og deres forældre. Det 

var et godt første møde. 

 

Der er en forventning om 748 børn 1.august. 

 

Skemaerne er næsten på plads. Herefter skal der laves opgaveoversigter og 

mødeplaner for alle medarbejdere. 

 

Det er besluttet, at pædagogerne på 0.årgang de første måneder vil møde ind kl. 

8.00, så der er to voksne i alle klasser. 

 

Vi er i gang med at planlægge en fælles emneuge for hele skolen i uge 39. 

 

Fredag d. 27.juli er der afslutning for personalet, så derfor bliver der vikardækket i 

SFO og en opfodring til at hente tidligt. 

 

De sidste uger er fyldt med mange anderledes aktiviteter for alle eleverne. 9.årgang 

har dimission onsdag d. 25.juni. 

 



b) Skolebestyrelsesformanden 

Intet 

 

c) Andre 

Intet 

 

2. Budget og økonomi 

Budgetforhandlingerne pågår pt i det politiske system. Og vi kigger på, hvilken status, der 

er på det pt. Orientering om hvordan udvalget er klædt på og har fremsendt et budget i 

balance til Byrådet. 

a) Drøftelse 

Som det er skrevet i medierne, så er det løft, der var tiltænkt folkeskolerne i Silkeborg, 

nok ikke muligt grundet øgede udgifter til det specialiserede område. Der mangler 15 

mio, hvor de ca. 10 mio findes i det forventede løft. Resten findes ved en besparelse på 

ca 0.3% på lønudgifterne, da der skal fremvises et budget i balance. 

Kristian har igen gjort opmærksom på, at når man tildeler skævt, så er det ikke 

rimeligt, at der ikke spares tilsvarende. Der skævvrides yderligere, når man reducerer 

skolerne med samme faktor. 

Der forventes en mere klar udmelding til august, hvor byrådet skal træffe den endelige 

afgørelse om budgettet. 

Derfor er vi nødt til at være mådeholdende ved skoleårets planlægning. 

 

Der skal tre gange om året laves en budgetopfølgning. Det forventede årsresultat er 

fortsat, at vi kan afdrage en lille smule på vores gæld, som pt er 1 mio. 

 

Der har i skolebestyrelsesformandsgruppen været en drøftelse af, at lave en samlet 

henvendelse i forbindelse med budgetforhandlingerne - i forhold til at understøtte 

almenområdet. 

 

3. Bestyrelsesmøder i kommende skoleår 

Et nyt skoleår begynder om lidt, og tiden er inde til, at vi skal lave en mødeplan. Vi har 

modtaget en plan fra skoleafdelingen, som vi skal passe ind i. Planen er vedlagt som bilag 

sammen med et forslag til hvornår vi skal holde møderne.  

a) Forslag fremlægges v/KM 

Kristian har fremsendt en plan. De markerede datoer er forslag. Der hvor der er cirkel 

om stjernen er det tidspunkter, der er centralt bestemt. 

 

b) Drøftelse og beslutning 

Valget skal være afsluttet inden 1. juni. 

Møder:  

Uge 34 – tors. d. 21.08.25 kl. 19.30-21.00 

Uge 39 – ons. d. 24.09.25 kl. 19.30-21.00 

Uge 43 – tors. d. 23.10.25 kl. 19.30-21.00 

Uge 49 – ons. d. 03.12.25 kl. 18.00-21.00 

Uge 4 – tirs. d. 20.01.26 kl. 19.30-21.00 



Uge 9 – man. d. 23.02.26 kl. 19.30-21.00 

Uge 16 – man. d. 13.04.26 kl. 19.30-21.00 – dialogmøde inden 

Uge 19 – tirs. d. 05.05.26 kl. 19.00-21.00 – valgmøde 

Uge 22 – ons. d. 27.05.26 kl. 19.30-21.00 

Uge 25 – ons. d. 17.06.26 kl. 18.00-21.00  

 

c) Beslutning.  

Spørgsmål om nogen går af.  

Både Peter og Carsten ønsker at fortsætte. 

 

 

4. Ordensregler 

Skolens ordensregler indeholder aftaler om retningslinjer vedr. cykling i skoletiden. Disse 

regler ønsker vi at opdatere set i lyset af, at udbredelsen af elløbehjul, elcykler og 

knallerter er vokset. Forslag til hvordan ordensreglerne kan se ud fremover er vedlagt som 

bilag.  

a) Fremlæggelse v/Kristian 

Kristian fremlægger det fremsendte bilag i forhold til at præcisere retningslinjerne for 

transport i skoletiden, så der ikke er tvivl, når vi skal på tur. 

 

b) Drøftelse 

Opmærksomhed på hvordan det formuleres, hvis der er elever, der i 8. og 9. 

transporterer sig til en destination på scooter fra morgenstunden og så skal retur til 

skolen. Det kan være svært at sige, at de skal transportere sig retur på samme vis. 

Drøftelse af om der skal være et link til Rådet for sikker trafik ift.., at de anbefaler,         

at man er 15 år før man kører på elcykel. 

Drøftelse af at det giver nogle opmærksomhedspunkter – da nogle kan cykle meget 

hurtig.  

Drøftelse af om man kan sige, at de ikke må køre med el i skoletiden? Opmærksomhed 

på hvordan man kan håndhæve sådan et krav, når der køres på en meget lang række. 

Kan elcyklerne køre sidst i rækken? 

Der skal ses på formuleringen i forhold til refleksveste – skal det også gælde i 

udskolingen 

Cykelhjelme er ikke til diskussion. 

 

 

c) Beslutning 

Formuleringen godtages og så må der løbende følges op. Formuleringen skal indeholde 

en henvisning til Rådet for sikker trafik og at bestyrelsen opfordrer til at følge den. 

 

Det er vigtigt at eleven kører på det de er vant til. I et forældrebrev vil Kristian skrive 

skolens opmærksomhed på cykelkulturen. 

 

 

 

5. Mobilpolitikken 



For et år siden lavede vi en mobilpolitik, som er implementeret med f 

a) Fremlæggelse v/Kristian 

Mobilpolitikken fremsendt som bilag  

 

b) Drøftelse 

Drøftelse af at det er okay, at de har den i aftenklubben, da det også kan hive nogle 

kammerater op, og at det er mere ”fritid” end eftermiddagsklub. 

 

c) Beslutning 

Der er opbakning til at prøve det af. 

 

6. Input til beretningen 

På sidste møde aftale vi, at alle overvejer hvilke input man måtte have til beretningen.  

a) Forslag til input 

Byggeri, ressourcer, politikker (mobil), trivsel (personale), budget – skævvridning, 

positivt at vi får et løft 

Ansættelses af pædagogisk leder 

 

7. Punkter til kommende møder 

Projekt - fælles om børne-unge livet 

Fordeling i forhold til kontaktpersoner fra bestyrelsen. 

 

8. Evt. 


